
Naše Lašovice

Vážení a milí spoluobčané,

máme za sebou první půl rok, co jsme od vás
dostali možnost spravovat obec Lašovice. I když se
může někdy zdát, že se za tuto dobu v obci nic
„nezměnilo“, opak je pravdou. A právě proto se na
všechny občany opět obracíme formou občasníku
Naše Lašovice, abychom vás informovali, co jsme
již udělali a co chystáme.

Mnozí z vás si již možná všimli, že má obec nové
webové stránky. Naplnili jsme tak zákonnou
povinnost, aby byly přístupné všem, mimo jiné i
zrakově postiženým. Vedle toho jsme v dubnu po
několika urgencích obdrželi dva nové kontejnery
na kovové odpady, otevřeli jsme dětskou herničku
a hlavně se uskutečnily první velikonoční
farmářské trhy s výstavou Fauna Křivoklátska, na
které dorazily stovky lidí. V polovině dubna byla
také zahájena první etapa rekonstrukce naší
zvoničky a povedlo se nám vybrat nové nájemníky
do místní hospůdky, která by měla být od června
opět v provozu.

A co nás čeká v následujícím období? Během
měsíce května podáme žádost o dotaci na
výstavbu dětského hřiště a budeme pevně doufat,
že nám ji brzy přidělí. V sobotu 10. června
připravujeme v rámci cyklistického závodu malý
fanouškovský stánek. Čekáme také na technickou
zprávu k současnému stavu lávky k železniční
zastávce a na základě ní se rozhodne, co s bude s
lávkou dál. Práce je hodně a pevně věřím, že se
nám zadaří valnou většinu během tohoto
volebního období dokončit.

Mgr. Adéla Jirásková
starostka obce

 

Úvodník starostky
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Zvonička oblékne staronový kabát
V polovině dubna započala
rekonstrukce naší zvoničky.
Zastupitelstvo vybralo na
její realizaci Aleše Vrábíka ze
sousedních Všetat s finální
cenou 305 000 korun. Celá
oprava se může uskutečnit   
také díky dobročinnému
bazárku, během něhož jsme
v prosinci vybrali, nejen od
obyvatel Lašovic, téměř
padesát tisíc korun.

Na další část oprav budeme na začátku května žádat o dotaci ze
Středočeského kraje. Pokud se zadaří a dostaneme zelenou, pokryje
nám tak prakticky polovinu celé rekonstrukce, což by byla opravdu
dobrá zpráva.

Během samotných
prací byla pod
současným
nátěrem odhalena
původní historická
malba. Vzhledem
ke snaze vrátit
zvoničce původní
ráz a nenechat ji
žlutě zářit, jsme se
rozhodli zachovat 
 originální barvu. 

Věříme, že se vám bude výsledný vizuál líbit. Kromě opravy fasády
dojde také k renovaci vrat a následně se celá stavba odvodní.

Na opravu vnitřní části bychom chtěli opět uspořádat druhý
ročník dobročinné akce a dokončit úpravy během následujícího
roku. Poté chceme celý prostor otevřít pro konání nejrůznějších
společenských a kulturních akcí, například na Vánoce bychom
zde chtěli umístit Betlém.



Naše Lašovice

Na základě toho jsme se rozhodli po dohodě s pořadateli
umístit do prostoru kolem zvoničky fanouškovské
stanoviště, tzv. fanpoint, kde budete moci během celého
dne sledovat peloton a dát si zdarma pivo či jeho
nealkoholickou variantu. 

Srdečně tedy zveme všechny milovníky cyklistiky či sportu
obecně, dorazte za námi a společně podpořme účastníky
náročného závodu. Sportu zdar!

 

Cyklozávod L´Etape opět přes
Lašovice, tentokrát s fanpointem
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Dětské hřiště se začíná rýsovat
Jedním z hlavních záměrů, které chceme během našeho
prvního působení ve vedení obce zrealizovat, je výstavba
nového dětského hřiště. Každý náš záměr má však své
postupy a náležitosti, proto se mnohdy může zdát, že se ve
vesnici nic neděje a naše sliby neuskutečníme. Opak je  ale
pravdou.

Už od začátku roku vyjednáváme s projektantkou finálovou
podobu toho, jak by mělo dětské hřiště vypadat a jaké
prvky bychom do něj chtěli zakomponovat. Blížíme se
prakticky do cíle. A na posledním dubnovém zastupitelstvu
jsme schválili žádost o grant od společnosti ČEZ, který by
nám měl pokrýt 100 % z navržené ceny.

Zároveň chceme opravit okolní plot, abychom zajistili
bezpečí všech dětí, a upravit zeleň v prostoru, kde bude
hřiště umístěno. Vzhledem k tomu, že zatím není jisté, kdy
případný grant obdržíme, nedokážeme slíbit, kdy bude
samotná stavba hřiště probíhat. Každopádně věřte, že
děláme vše proto, aby se tak stalo v co nejbližší době.

V sobotu 10. června se
pojede další ročník
cyklistického závodu 
L´Etape Czech Republic
by Tour de France. Více
než tři tisíce účastníků,
včetně například
Martiny Sáblíkové,
projedou přes naše
malebné Lašovice.
Jedná se o největší
cyklistický závod v
České republice, který
byste si neměli nechat
ujít.

 

 

Bílá sobota ve znamení trhů,
výstavy a pekařské soutěže

První ročník farmářských trhů, pekařská soutěž a také
výstava s názvem Fauna Křivoklátska proběhla na bílou
sobotu v místní hospodě a kulturním sále. Návštěvníci si
mohli zakoupit květiny a sazenice, sýry, čokoládové
pralinky, med a také ručně šité oblečení, dekorace či
bylinkové čaje. Lákavé občerstvení v podobě lahodných
hamburgerů nabízel ve svém stánku místní rodák Martin
Žert.

Voňavé soutěže se zúčastnily na dvě desítky pekařů:
připravili beránky, mazance, chleby i dorty. Na prvních dvou
místech se umístil žitný a škvarkový chléb, třetí příčku
obsadil mrkvový dort. Vítězové si odnesli hodnotné ceny v
podobě multifunkčního hrnce, báječného dortu a poukazu
na večeři v asijské restauraci.

V sále probíhala po celý den pozoruhodná výstava fotografií
zvířat a ukázky brouků, kteří žijí v našem okolí. Pánové
Miroslav Polcar, Petr Růžek, Roman Kus a Milan Lovětínský
si pro návštěvníky připravili celodenní výklad k tématu a
stovky nádherných fotografií a exponátů. Zájem o celou
akci byl obrovský, dorazily stovky lidí a nadšení těch, co
spokojeně odcházeli, bylo pro naši obci skvělým oceněním.


